
Motie veiligheid bij oversteek N615 

De Raad van de gemeente Laarbeek, bijeen op 6 juli 2023

Constaterende dat 

- de provinciale weg N615 intensief door automobilisten wordt gebruikt; 
-  een groot deel hiervan bestaat uit vrachtverkeer is; wat oversteken nog onoverzichtelijker 
en lastiger maakt;
-  voetgangers en fietsers in grote getalen deze weg oversteken;
- met name de oversteek bij de Orchideestraat halverwege de weg soms helemaal 
vol staat met fietsers, waardoor een onveilige situatie ontstaat;
- de oversteekplaats bij de Orchideestraat de verbinding vormt van/naar school voor 
heel veel basisschooljeugd en middelbare scholieren op de fiets;
-betrokken inwoners een handtekeningenactie hebben gehouden waarmee zij hun 
zorgen over de veiligheid uitspreken.

Overwegende dat,
· het aantal inwoners van de Beekse Akkers in de toekomst door geplande 
uitbreiding van de wijk beslist nog zal groeien, waarmee (het gevoel van) de 
onveiligheid nog verder toe zal nemen;

- De N615 weliswaar een provinciale weg betreft, maar de veiligheid van de inwoners 
van Laarbeek bij een dergelijke oversteekplaats de zorg van onze gemeenteraad 
blijft.

Draagt het college op
- in overleg met de provincie te onderzoeken op welke wijze de verkeersveiligheid 
voor overstekende voetgangs en fietsers op de Lieshoutse weg kan worden 
verbeterd;
– Zonodig bij de voorbereiding van de begroting 2024 budget op te nemen voor noodzakelijk 
onderzoek naar te nemen maatregelen en/of de realisatie daarvan.
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